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PREDLOG SKLEPA: 
 
Na podlagi 14. člena Statuta Občine Benedikt (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
14/2011) se sprejme sklep o seznanitvi s Poročilom delovanja Projektnega sveta za 
razvoj turizma v občini Benedikt, kot je predloženo. 



POROČILO 
DELOVANJA PROJEKTNEGA SVETA ZA RAZVOJ TURIZMA V OBČINI 

BENEDIKT 
 
Projektni svet v sestavi Metka Erjavc, Vesna Merčnik, Igor Barton, Damjan Kaučič in 
mag. Milan Repič se je od marca 2014 sestal 9 krat. V nadaljevanju so povzete 
bistvene ugotovitve: 
 

1. Na prvi seji smo si zadali: 
- določitev ciljnih skupin, pregled turistične ponudbe na območju občine (kaj zajeti, kaj 
ponuditi v programih) ter oblikovanje ukrepov za izpolnitev cilja.   
Za pregled ponudbe smo se člani in članice projektnega sveta do 31. 3. 2014 
individualno sestali s ponudniki ter od njih pridobili podatke (po možnosti pisno 
ponudbo), kaj lahko ponudijo.  
 

2. Na drugi seji smo ugotovili: 
- da so prispele 4 pisne ponudbe (Okrepčevalnica Trsek, Gostišče Lekežič, Penzion 
Petelin in ZD Atlantida) programov za trženje. Člani pa smo predstavili še ostale 
ponudbe društev, s katerimi so bili v kontaktu, in sicer:  
- Klub Starodobnik lahko v okviru kakšnega srečanja pripravi razstavo, sprejme kako 
skupino tehnične šole ipd., nima pa prostora za stalno razstavo ali 'dnevno' 
sprejemanje skupin;  

- Nikša Rogulj bi bil pripravljen sodelovati (izdelava miniaturnih kozolcev, ipd);  

- Gostišče Turistična kmetija Kaučič bo sodelovalo s svojo ponudbo;  

- TVD Benedikt ponuja degustacijo vin v kleti ob Čolnikovi trti (3 cenovne variante), 
vključiti je možno DKŽD s pogostitvijo, prodajo spominkov na stojnici;  

- Bojana Štefanec (Dežela daril) je pripravljena sprejeti vlogo kontaktne osebe za 
organizacijo izletov v Benedikt v okviru svoje dejavnosti;  

- Društvo ljubiteljev konj ponuja jahanje konj za otroke;  

- KD Benedikt se lahko vključi v program izleta s pripravo delavnic za otroke (ročna 
dela, ljudska pesem, …) kot tudi za odrasle;  

- iz Društva musica Levares bodo še sporočili, na kak način se bodo priključili, so pa 
zainteresirani za sodelovanje;  

- predstavnikov društva KD Vrelec Benedikt ni bilo moč dobiti v kontakt;  

- GTD Klapovüh se vključuje s svojimi programi (glasba, Benediški klecnprot, vodenje), 
prav tako lahko preko društva prevzame vlogo organizatorja Snežana Ščap;  
 
Člani smo bili seznanjeni z zloženkama Po Goricah – Izletniški cilji v osrednjih 
Slovenskih goricah in Po osrednjih Slovenskih goricah-Občina Benedikt ter 
pripadajočima kartama, ki jih je izdelalo in izdalo društvo LAS Ovtar Slovenskih goric v 
letu 2012. Člani smo se strinjali, da so izdelki zelo dobri in uporabni za splošno 
predstavitev območja (poleg konkretnih programov) ter da je potrebno najti sredstva za 
ponatis. 
 

3. Na tretji seji smo se sestali z ga. Bojano Štefanec in se pogovarjali o možnosti, 
da ona prevzame vlogo »koordinatorja« ponudbe in povpraševanja turistične 
ponudbe v občini. 

 
4. Na četrti seji smo se seznanili, da je ga. Bojana Štefanec odstopila od ideje, da 

prevzame vlogo »koordinatorja«, zato smo se na sestanku o tej temi pogovarjali 
z ga. Sabino Kocbek.  
 

Ugotovljeno je bilo, da obstaja možnost izdelave spletne strani (zavihka) na domeni 
www.benedikt.si ter da se to lahko tudi izvede.  

http://www.benedikt.si/


Predstavljena je bila ponudba Kulturnega društva Benedikt za izvedbo delavnic ter 
primer ponudb za izlete (Ljutomer).  
Prisotni smo razpravljali še o možnosti delovanja koordinatorja oz. koordinatorke v 
okviru enega od društev ali Razvojnega zavoda Benedikt.  
Seznanili smo se, da koordinator lahko deluje tudi v okviru GTD Klapovüh Benedikt. 
 

5. Na peti seji smo se dodatno seznanili s posameznimi programi turistične 
ponudbe v občini in ponudnike pozvali, da jih opremijo še s ceno.  

V razpravi se je omenilo, da je za promocijo turizma v Benediktu zainteresiran tudi 
Razvojni zavod Benedikt, ki bo prostore odprl v bivši trgovini Koloniale. 
 

6. Na tej seji sta se s programom delovanja predstavila ga. Sabina Kocbek in RZ 
Benedikt. 

Ga. Sabina Kocbek je izpostavila možnost osebnega dopolnilnega dela, tematsko 
zastavljeni programi za specifične skupine, npr. športna društva povabiti na benediški 
tek, oglaševanje preko socialnih omrežij, sodelovanje na sejmih, kontaktna številka.  
V razpravi, v kateri so sodelovali vsi prisotni člani projektnega sveta ter župan je bilo 
izpostavljeno, da glede na to, da so trije zainteresirani za organizacijo turističnih 
programov, je potrebno pozornost nameniti sodelovanju, da ne bo prišlo do 
istočasnega delovanja v različnih smereh. Prav tako naj zainteresirani pripravijo pisni 
koncept vizije delovanja do naslednjega srečanja, v katerem naj zajamejo obseg 
delovanja vsaj 5ur/dan, vključno z vikendi, prostor, logistiko in finančno konstrukcijo. 
 

7. Na sedmi seji sta bila predstavljena dva program za delovanje. 
Prvo smo se seznanili, da ga. Sabina Kocbek od projekta odstopa.  
V nadaljevanju je g. Samo Rovšček je predstavil koncept info pisarne v okviru 
Razvojnega zavoda Benedikt. Predvidevajo prostor info pisarne na Čolnikovem trgu 7, 
kjer bo tudi prodajni salon. V obdobju 6-ih mesecev bi vložili 50 delovnih dni v projekt 
turistične info pisarne. V tem času bi naredili analizo obstoječega stanja, oblikovali 
turistične produkte s povezovanjem obstoječih ponudnikov, predstavili produkte in 
zgodbe, vzpostavili delovanje TIC-a. Projekt bi finančno pokrivali z lastnimi viri 
(prodaja) ter s sofinanciranjem programa iz proračuna občine.  
Žiga Črnko je v imenu GTD Klapovüh Benedikt predstavil vizijo povezovanja društev v 
občini. V društvu bi projekt začeli izvajati brez info pisarne, s člani društva in z 
zainteresiranimi ponudniki. Projekt so finančno ovrednotili na 1.400,00 € v obdobju 1 
leta, vključno z javnimi sredstvi, ki jih imajo odobrena za delovanje v letu 2014. V 
kolikor bi se pokazal velik odziv na prve ponudbe, bi stekla akcija iskanja prostora za 
turistično informacijsko pisarno.  
 
Po predstavitvah smo razpravljali vsi člani projektnega sveta ter župan in bili enotnega 
mnenja, da projektni svet ni pristojen za odločanje o tem, kateri koncept je izbrati, saj 
gre za posvetovalno telo, ki ga je ustanovil župan. V kolikor bi izbirali med obema, bi o 
tem moral odločati občinski svet. Prisotni člani in župan so bili soglasni, da sta oba 
koncepta na svoj način dobra in da bi ju bilo potrebno združiti, saj je nujno, da je 
povezovalec/koordinator čim bolj nevtralen, da bi sodelovali vsi ponudniki turističnih 
produktov. Vodja projektnega sveta je podal predlog, da je začeti z malimi koraki, 
malimi kratkoročnimi cilji. Župan je dodal, da je pri promociji potrebno izkoristiti veliko 
število društev v občini ter jih vključiti v promocijo. Zaključek razprave je bil, da bi bilo 
najbolje, če bi se oba programa združila. 
  

8. Na osmi seji smo ugotavljali, da do želene združitve programov in delovanja 
med GTD Klapovuh in RZ Benedikt ni prišlo ter da po pol leta delovanja še 
vedno nimamo koordinatorja, ki bi povezoval in zagnal dejavnost turizma. 
Ugotovljeno je tudi bilo, da smo kljub vsemu dobili veliko informacij, idej in da bi 
bilo škoda, če ne bi nadaljevali. Vsled tega smo se odločili, da GTD Klapovuh in 



RZ Benedikt še enkrat pozovemo, da se pisno izjasnita ali sta pripravljena delati 
na razvoju turizma v občini. 

 
9. Na deveti, zadnji, seji, na kateri je sodeloval tudi župan, smo se seznanili s 

pisnimi odgovori GTD Klapovuh in RZ Benedikt, katera sta oba potrdila, da sta 
za turizem v občini Benedikt pripravljena delati. Ob tem je zaokrožila tudi 
informacija, da je vprašanje, kako dolgo bo RZ Benedikt še deloval, saj ima 
finančne težave in zato tudi ni smiselno, da se v tem trenutku sofinancira iz 
občinskega proračuna. 
 

Predlagano je bilo, da naj vodja Projektnega sveta pripravi poročilo o dosedanjem delu 
občinskemu svetu in prisotnim na prvem sestanku na temo turizma. Prav tako je  
župan predlagal, da se Projektni svet preimenuje v Komisijo za turizem, katero imenuje 
Občinski svet. V kolikor so dosedanji člani Projektnega sveta pripravljeni delati še 
naprej, so lahko isti člani predlagani tudi v Komisijo za turizem. 
 
 
         Mag. Milan REPIČ 
 
 
 
 

- Priloge: zapisniki sej in ostala dokumentacija je na voljo pri občinski upravi 
 
 


